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Pastorační rada
(zápis z jednání)

Datum: 3.11.2022
Místo jednání: Palackého 99, 544 01 Dvůr Králové nad Labem
Přítomni: Alžběta TEPEROVÁ, Roman ŠATAVA, Michael PETRÁČEK, Antonín PETRÁČEK, Eliška PECNOVÁ, Lenka Doubravka
MAZANCOVÁ, KMBM, Lucie KUBICOVÁ, Jindřich KUBICA, Pavlína FLÍDROVÁ, Ludmila Veronika MATYSKOVÁ, KMBM
Omluveni: Kateřina HOJNÁ
Neomluveni: ~
Zapsal: Mgr. Doubravka Lenka Mazancová, KMBM

Program
Úvodní modlitba1.
Přivítání nových členů2.
Návrh jet po novém roce na společné výjezdní zasedání do Fortny v Praze3.
Vysvětlení smyslu pastorační rady – hledat způsob, jak žít ve farnosti, najít model pro naši farnost a vytvořit vizi, kam budeme4.
směřovat; Kam posunout pastoraci ve Dvoře, ale i na vesnicích, které mají jiné klima a potřeby. Farnost musí žít tak, aby zde
mohla žít i další generace po nás, cítila se zde dobře
Představení knihy Jamese Mallona – Proměna farnosti: každý člen ji dostane, společně ji budeme procházet a hledat v ní5.
inspiraci
Na zasedání by byly vždy dva bloky – jeden pastorační a druhý formační – diskuse na jednou z kapitol této knihy; vždy6.
skončíme do 20:30 hod. Naším úkolem bude také modlit se za naši farnost
Webové stránky farnosti – předchozí už se neaktualizují, nové si už budeme dělat sami, P. Petr Markétě Hamanové7.
poděkoval za předchozí službu vedení webu, ale nemá smysl, aby vedla web dále, když do farnosti již nechodí službu pro
farnost chápeme jako dar, neplatí se za ni, ale pokud daný člověk potřebuje nějakou věc či školení k té službě, bude to
zakoupeno či proplaceno
ROZDĚLENÍ SLUŽEB A ZORPOVĚDNOSTÍ VE FARNOSTI8.
• vítání příchozích do kostela na nedělní mše
• Varhaní hudba na nedělní mši v 8:00 – jestli stále platí to, že za to Vojta zodpovídá? Zjistí to P. Petr. Buď ať hrajeme nebo
někoho zajistí, nebo dá vědět, že nepřijde.
Dotazy9.
• Co farář očekává od pastorační rady? – kněz nerozhoduje, co se tu dělá, rada mluví o potřebách farnosti a ve spolupráci s
knězem hledá řešení; společně máme vytvořit model farnosti, který by fungoval; Víme třeba co chtějí senioři, ale nevíme, co
chce mládež. Společně budeme hledat, kde to jde propojit. Budeme také hledat, co lidem nabídnout.
• Dotaz: Kolikrát do roka se budeme scházet? – ideálně by to bylo každý měsíc, diskutovat nad knížkou a hledat model farnosti;
uvidíme, jak se nám podaří najít termíny
• Prosba o posílání témat před zasedáním rady – P. Petr to vždy pošle e-mailem
• Do budoucna popřemýšlet o nabídce různých setkáních na obcích a přehodnotit nedělní mše (červená středa, betlémské
světlo, adventní setkání, …)
• Informace o připravovaných výstavách Adopce na dálku a Výročí Charity ČR, výroba adventních věnců na dívku, kterou má
naše farnost adoptovanou
• P. Petr zavolá Langfelnerovým a domluví stavbu Betléma; aby byl dříve, vymyslet nějakou aktivitu pro děti
• Chotěborky – popřemýšlet, jak je využít, aby byly funkční a vydělaly si na sebe (M. Šmíd)
• 21.11. Připomenutí událostí záchrany města (P. Mistr bude hlavní celebrant)
Termíny dalších setkání10.
• 30. 11. 2022, 4.1. 2023, 15.2. 2023, 14.3. 2023, 18.4. 2023, 24.5. 2023

Průběh
čísl
o

informace z diskuze klasifikac
e

stav zodpovídá termín

01 Kolikrát do roka se budeme scházet? I    
02 Prosba o posílání témat před zasedáním rady U  Petr

Stejskal
průběžný

03 domluvit stavbu Betléma U probíhá Petr
Stejskal

20.11.202
2

04 Chotěborky - hledání schůdné cesty I    
Legenda: Klasifikace: I (Informace); R (Rozhodnutí); U (Úkol). Stav: Nový; Probíhá; Pozastaven; Čeká (na někoho jiného); Splněn; Zrušen.


